
Vragen van GroenLinks voor wethouder Kastje n.a.v. GAD monitor 2017 

Op 20 juli jl. informeerde het college ons over de GAD-monitor 2017. Volgens de monitor 

wordt 60% van het afval in Hilversum (inclusief na scheiding) nu gescheiden. Dat ligt nog ver 

af van de landelijke doelstelling VANG van 75% in 2020. Om het scheidingspercentage 

verder te vergroten wordt het aantal ondergrondse containers in het Hilversumse centrum 

vergroot met 105 ondergrondse containers. Het grootste deel daarvan (83 stuks) wordt in de 

loop van 2018 gerealiseerd. Ook krijgen steeds meer huishoudens de beschikking over een 

extra rolcontainer ten behoeve van PMD afval. 

Uit de monitor blijkt onder meer (pag. 16) dat de gemeente Deventer een hoge milieuprestatie 

levert voor relatief lage beheers- en dienstverleningskosten terwijl de milieuprestatie van 

GAD iets onder het gemiddelde ligt. 

Slechts 38% van onze burgers is tevreden over de kwaliteit van toezicht en handhaving op de 

afvalscheiding. Dit betekent dat 62% hier geen beeld van heeft of er ontevreden mee is. 

Na het lezen van de monitor hebben wij de volgende vragen: 

1. Verloopt de uitrol van rolcontainers en de plaatsing van extra ondergrondse 

containers volgens de planning? Zo nee, waarom niet? 

2. Verwacht u dat een afvalscheidingspercentage van 75% in 2020 behaald kan worden 

in Hilversum? Zo nee, welke extra maatregelen/investeringen zijn daarvoor nodig? 

3. Wat is het geheim van Deventer en wat is daarvan toepasbaar in Hilversum en/of de 

Gooi en Vechtstreek?  

4. Hoe verklaart u de geringe tevredenheid over het toezicht en de handhaving van het 

GAD? Is er bijvoorbeeld een relatie met een gebrekkige controle?  

Welke relatie ziet u tussen de hoogte van de beheers- dienstverleningskosten, de 

milieuprestatie en de geleverde prestaties op het gebied van toezicht en handhaving? 
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